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Predsedstvo občinske konference ZSMS Ljubljana
Bežigrad je na svoji 9. seji dne 3. 3. 1987 obravnavalo
problematiko priprav in izvedbe štafete mladosti v letu
1987 ter sprejelo naslednja stališča:

Javna razprava, ki je potekala v osnovnih organizacijah
ZSMS v predkongresnem obdobjuje pokazala stališče o
potrebnosti in nujnosti drugačne in sodobnejše zasnove
štafete mladosti. Ta stališča so se še posebej izkristalizi-
rala na 12. kongresu v Krškem ter Mladinskem festivalu v
Novi Gorici.

Žal ugotavljamo, da smo bili v pokongresnem obdobju
priča odpiranju številnih vprašanj, ki smo jih puščali
odprta in nedorečena. Odpiranje in sprožanje novih vpra-
šanj na osovi »ad hoo politrke pa nam je pogosto povzro-
čalo obilico težav in problemov v delu z osnovnimni orga-
nizacijami na terenu, kakor tudi odbijalo prvotne simpatije
javnosti do novih pobud in vprašanj. Ob tem smo vse
premalo upoštevali izkušnje, pridobljene na zadnjem kon-
gresu ZSMJ in ob podajanju pobude o civilni službi v širšo
jugoslovansko javnost. Predsedstvo OK 2SMS Lj. Beži-
grad ocenjuje, da je do podobnih pomanjkljivosti pri infor-
miranju prihajalo tudi na relacijah med republiško konfe-
renco ZSMS in občinskimi konferencami ZSMS. Zadovo-
Ijili smo se z nizom razgovorov in posvetov, največkrat
profesionalnega kadra v ZSMS, ob tem pa pozabljali, da
le-ti lahko prispevajo k operacionalizaciji dogovorjenih
stališč na seji republiške konference ZSMS, nikakor pa
tovrstne dejavnosti ne predstavljajo oblike delovanja, ki bi
določala politiko RK ZSMS med dvema kongresoma.
Predsedstvo občinske konference ZSMS LJ. Bežigrad
ocenjuje, da se sporna vprašanja ob izvedbi štafete mlado-
sti 1987 niso pojavljala v osnovnih organizacijah ZSMS ali
občinskih konferencah ZSMS, navkljub različnim pogle-
dom na njen potek in izvedbo, pa pa je nedorečenih stvari
ostalo znotraj posameznih organov RK ZSMS, odgovornih
za celoviti koncept nastopa štafete mladosti v Sloveniji.
Predsedstvo OK ZSMS Lj. Bežigrad ocenjuje, da politična
aktivnost, vodena na taki osnovi, kot smo priča ob pripravi
odhoda štafete mladosti, ne samo, da diskreditira celotno
slovensko organizacijo v jugoslovanskem prostoru, pač
pa zožuje prostor za podajanje ostalih kreativnih in kon-
struktivnih pobud, ki lahko prispevajo k nadaljnjemu raz-
voju samoupravnih socialističnih odnosov, kakor tudi
ustvarja vtis neresnega in neodgovornega delovanja posa-
meznih organizacij in organov ZSMS. Nenazadnje nas je
taka politična aktivnost pripeljala do tega, da je nepo-
sredno pred odhodom štafete poslavljen pod vprašanje
celoten koncept in nova zasnova štafete mladosti v letu
1987. Brez dvoma pa s tem odpiramo možnosti, da nas
lastno delovanje privede v čisto anarhičnost.

V zvezi z vsemi odprtimi vprašanji in lastno oceno stanja
predsedstvo občinske konference Lj. Bežigrad zahteva od
predsedstva RK ZSMS, da skliče sejo republiške konfe-
rence ZSMS, na kateri bi celovito in na osnovi kulture
dialoga analizirali naše pokongresno delovanje, v tem
sklopu pa tudi aktivnosti ob izvedbi štafete mladosti.
Hkrati predsedstvo OK ZSMS Lj. Bežigrad zahteva od
predsedstva RK ZSMS pismeno poročilo o dosedanjem
poteku priprav za odhod štafete mladosti, informacijo o
poteku programa aktivnosti v Bohinju, kakortudi finančno
konstrukcijo ter poročilo o potrošenih sredstvih za pri-
pravo štafete v dosedanjem obdobju. Dezinformacije, ki se
širijo ob odpiranju vprašanja štafete mladosti v letu 1987
ne samo, da negativno vplivajo na prizadevanje za realiza-
cijo novega koncepta štafete mladosti, pač pa postavljajo
pod vprašanje celoten sklop argumentov, s katerimi smo v
ZSMS pristopiti k realizaciji novega koncepta štafete mla-
dosti. Zal ugotavljamo, da nam niso dostopne informacije,
s katerimi bi lahko tvorno podprli naša prizadevanja.
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